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بچه برای انسان صدقه جاریه است| برخی از افراد متدین هم تربیت بچه ها را بهانه می کنند در حالی که نباید به بهانه تربیت

فرزند آوری را کاهش داد.
 
سعیدی، امام جمعه قم در دیدار فعالان مردمی جمعیت؛ 

سعیدی، امام جمعه قم در دیدار فعالان مردمی جمعیت گفت:

برخی از افراد مسئله فقر را مانع فرزندآوری میدانند در حالی که خداوند وعده داده است که اگر ازدواج کنید و فقیر باشید
خدا رزق شما را میدهد و به افرادی که از ترس فقر فرزندان خود را میکشتند فرمود این ما هستیم که به آنها روزی

میدهیم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از فارس، او با اشاره به درخواست حضرت زکریا از خداوند برای فرزند دار شدن گفت:

حضرت زکریا ابتدا فرمودند که همسر من نابارور است و من نیز پیر شده ام ولی از تو نا امید نیستم و خداوند با بیان این
جریان نحوه صحیح دعا کردن و درخواست از خدا را به ما آموزش داده است.

وی با بیان اینکه مردم چه افراد مذهبی و چه افراد غیر مذهبی به دنبال منافع خود هستند افزود:

فرزند آوری هم برای خود شخص و هم برای جامعه منافع مادی و معنوی دارد بنابراین مسئله کاهش جمعیت باید ریشه یابی
شود و بعد از کشف ریشه ها این مشکل را برطرف کنیم زیرا اگر ریشه یابی نشود و علت عدم رغبت جامعه به فرزند آوری

پیدا نشود راه حل ها ناقص خواهد بود.

وی افزود:

برخی از افراد متدین هم تربیت بچه ها را بهانه می کنند در حالی که خداوند به اندازه وسع هر فرد از او مسئولیت می خواهد و
نباید به بهانه تربیت فرزند آوری را کاهش داد.

امام جمعه قم با بیان اینکه باید برای افزایش جمعیت کارهای فکری و تبلیغی انجام دهیم گفت:

بچه برای انسان صدقه جاریه است و چقدر خوب است که از انسان فرزندی باقی بماند که کارهای خیر انجام دهد و ثوابش به
انسان برسد.

 

[1] حوزه علمیهبرچسب ها: 
[2] جمعیت
[3] فرهنگ
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